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PREDMET: Skupština VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o.          
- Zapisnik s 10. sjednice Skupštine                                                                                                                   

ZAPISNIK

sa 10. sjednice Skupštine VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o.
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P O Z I V

na sjednicu Skupštine Društva

Sukladno čl. 443. Zakona o trgovačkim društvima i čl. 13. Društvenog ugovora sazivamo

10. sjednicu Skupštine Društva

za 24. travnja 2022. godine / utorak / s početkom u 11:30 u sjedištu Društva, Dubrova 22, Novi Vinodolski

Za sjednicu predlažemo slijedeći:

DNEVNI RED

1. Rebalans plana ulaganja naknade za razvoj 2022.-2024.

2. Izmjena cjenika usluga

3. Razno

UPRAVA DRUŠTVA
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Z A P I S N I K

sa 10. sjednice Skupštine VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o., Novi Vinodolski, održane dana 24. svibnja 

(utorak) 2022. godine s početkom u 11:30 sati u VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o. u sjedištu Društva.

Sjednici prisutni:

1. DAMIR RUKAVINA, predsjednik Skupštine

2. TOMISLAV CVITKOVIĆ, član Skupštine

3. DANIEL GRBIĆ, član Skupštine

4. IGOR UREMOVIĆ, član uprave Društva

5. VESELKO MUTAVGJIĆ, član uprave Društva

6. MARIO SVETIĆ, voditelj Službe za financije i računovodstvo 

Predsjednik Skupštine g. Rukavina, pozdravivši članove Skupštine te sve prisutne, predložio je Dnevni red.

Dnevni red je prihvaćen.

Sjednica započinje prvom točkom,
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1. Rebalans plana ulaganja naknade za razvoj 2022.-2024.

Član uprave, g. Uremović pojašnjava materijale. Za sektor vodoopskrbe u plan investicija uvrstili su se 

„Jadranovo Kloštar“ (plan 150.000,00 kn) te „Vukovarska Dramalj – ogranak“ (50.000,00 kn). Za „Jadranovo 

igralište“ došlo je do promjene iznosa investicije – sa 200.000,00 kn na 218.000,00 kn. Također je došlo do 

promjena iznosa investicije za „Bribir centar“ sa 200.000,00 kn na 423.000,00 kn. Kod odvodnje, i za Grad 

Novi Vinodolski i za Grad Crikvenicu došlo je do uvrštenja u plan. Za Grad Novi Vinodolski uvrštena je 

„Izgradnja dijela aglomeracije NCS „nautička marina“ – penali“ u iznosu od 70.000,00 kn, a za Grad Crikvenicu 

uvrštena je „Izgradnja I. faze odvodnje sanitarnih otpadnih voda naselja Jadranovo – penali (iznos će se 

uvećati za kamatu)“ u iznosu od 1.218.144,20 kn. 

Voditelj službe za financije i računovodstvo, g. Mario Svetić pojašnjava nastalu situaciju oko kreditnog 

zaduženja Društva. Zahtjev za kreditom upućen je prema PBZ-u na iznos od 52 milijuna kuna, iznos koji je 

dostatan za osiguravanje dijela projekta aglomeracije Novi-Crikvenica-Selce koji se financira od strane 

Društva. Projekcija zaduženja je rađena na predmetni iznos kako bi se sva procedura zadovoljila odjednom 

(potvrda zaduženja od strane Gradskih vijeća i sl.) te je za navedeni iznos banka postavila određene uvjete. 

Kako bi se osiguralo prikupljanje naknade dostatne za podmirivanje kreditnih obveza lokalnog udjela u 

projektu, Društvo planira od 2024. godine povisiti naknadu za razvoj za Novi Vinodolski sa postojećih 1 kn na 

2 kn dok bi se u Crikvenici naknada za razvoj povisila sa postojećih 1,20 kn na 2,25 kn. 

G. Svetić također objašnjava kako je ovo tek indikativna ponuda. Društvo trenutno ima osiguran iznos od 28 

milijuna kuna koji je dostatan za projekt aglomeracije, no postoji mogućnost da će se morati ići na zaduženje 

od 39 milijuna kuna, a projekcija napravljena na 52 milijuna kuna kreditnog zaduženja potpuno bi osigurala 

projekt aglomeracija Novi-Crikvenica-Selce. 

Na pitanje g. Rukavine, hoće li ovo zaduženje morati potvrditi Gradsko vijeće, član uprave g. Uremović 

odgovara da će Gradsko vijeće morati potvrditi zaduženje ako se prekorači iznos od 39 milijuna kuna. U 

slučaju da se sredstva osiguraju od strane Vlade Republike Hrvatske, naknada za razvoj se neće morati 

povisivati. 

Član Skupštine, g. Cvitković naglašava kako ova situacija nosi i određenu političku težinu. Da se analiza cijene 

dostavila u Hrvatske vode na vrijeme do ovoga ne bi niti došlo. Članovi uprave odbili su naredbu Skupštine 

odnosno član uprave g. Mutavgjić koji je zadužen za dio odvodnje, a samim time i za projekt aglomeracije. 

Član uprave, g. Mutavgjić odgovara kako fiksni datum za dostavu analize cijene nije bio utvrđen već se čekao 

zapisnik o odabiru ponude koji bi dao ispravnu analizu (spominje datum 22. veljače). Nadalje napominje kako 

je 18. ožujka došla naredba da se analiza što prije pošalje. Molio je gđu. Natašu Slatinu da uskladi analizu 

pošto joj je zapisnik bio dostavljen te se konzultirao sa g. Rukavinom nakon čega je analiza poslana. 

Napominje kako je primarno da javna nabava bude u potpunosti ispravna, a zahtijevalo se da analiza cijene 
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bude napravljena na „nekim indicijama“, bez zapisnika i bez provjere ponuda. Penali koji bi nastupili ako bi se 

dogodila greška u javnoj nabavi iznosili bi 45 milijuna kuna. G. Cvitković odgovara kako je samo htio naglasiti 

da kako do ovoga ne bi došlo da se poslušala Skupština.

G. Mutavgjić ističe kako je veoma teško izraditi analizu cijene pošto se nema uvida u projekte koji odgovaraju 

UPOV-ima Društva, već se nasumično moraju odabrati projekti npr. UPOV u Ninu čiji je stupanj pročišćavanja 

3, a naš je 2. G. Rukavina postavlja pitanje zašto se analiza cijene nije predala na vrijeme, a g. Mutavgjić na to 

odgovara kako postoji velika razlika u uređajima te da se takva analiza cijene jednostavno ne bi mogla braniti.

G. Cvitković postavlja pitanje pred kime bi se navedena analiza branila te se znalo da se s njom moralo 

požuriti. G. Mutavgjić odgovara kako se s njom trebalo požuriti, ali ne pod cijenu penalizacije. G. Cvitković 

prepričava događaje koji su prethodili – analiza cijene se trebala dostaviti, nije i zbog toga Društvo nije 

obuhvaćeno Vladinim zaključkom o prihvaćanju daljnje dodjele dodatnih sredstava preko raspoložive 

alokacije za projekte vodno – komunalnog sektora odobrenih u okviru Operativnoga programa – 

Konkurentnost i kohezija 2014. – 2020. G. Mutavgjić odgovara kako je zaključak donesen puno ranije, pošto 

su u obzir uzeti izvještaji završno sa siječnjem. G. Rukavina postavlja pitanje bi li se ovi problemi dogodili da je 

analiza poslana na vrijeme? Smatra kako se analiza trebala poslati, pa da Hrvatske vode o tome raspravljaju 

te da je analiza trebala biti pripremljena na način da obuhvaća veću ponudu. G. Cvitković dodaje kako analiza 

cijene ne uvjetuje ništa prema odabiru izvođača. G. Uremović govori kako je analiza cijene pristigla mailom 

28. siječnja 2022. godine te je gđa. Fani Bojanić rekla da se analiza dostavi. 08. veljače 2022. godine, g. 

Uremović bio je na sastanku u Hrvatskim vodama (zajedno sa Zoranom Mamićem, voditeljem Sektora 

odvodnje) te je rekao gđi. Bojanić da će analiza biti dostavljena. Smatra da su se određeni problemi dogodili 

jer se stvari ne govore u cijelosti te da bi Skupština Društva morala biti upoznata sa svime što se Društva tiče. 

G. Rukavina postavlja pitanje što bi se dogodilo da je 3. ponuda bila validna na što g. Uremović odgovara kako 

bi opet bili u ovoj situaciji, ali analiza cijene nije bitna radi odabira. G. Mutavgjić ističe kako je odgovornost za 

analizu cijene njegova te je samo pokušao objasniti zašto smatra da je ovakav put bolji. G. Rukavina postavlja 

pitanje zašto se analiza cijene nije izradila na 200 milijuna kuna, a odgovoreno mu je kako se treba napraviti 

procjena, a ne da se uzima nerealni iznos. G. Rukavina ističe kako je ovo njemu bilo predstavljeno kao 

pogodovanje, što on nipošto ne želi. G. Cvitković govori kako se analizom cijene nije osigurao novac niti za 2. 

ponudu, a kamoli za 3. Žao mu je što se naredba Skupštine odbila, na što g. Uremović odgovara kako nije on 

odbio naredbu, već drugi član uprave odnosno g. Mutavgjić. G. Uremović smatra kako se analiza cijene 

trebala poslati, a ako nije ispravna ista bi se vratila, ali barem bi Društvo bilo na popisu Vlade. G. Mutavgjić 

smatra kako je penalizacija najveći problem, na što g. Uremović odgovara kako on neće dopustiti penalizaciju. 

Naglašava kako su cilj projekta pročistači inače je cijeli projekt ugrožen, na što g. Mutavgjić dodaje da je on 

išao putem da zaštiti projekt.

Predsjednik Skupštine pozvao je članove na glasanje. Predmetna odluka jednoglasno je donesena od

strane članova Skupštine.
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2. Izmjena cjenika usluga

Član uprave g. Uremović ističe povećanje cijena koje se trenutno događa. Donošenjem nove sistematizacije 

trošak plaće je povećan za 8% što je direktno ovisno prema cijeni režijske satnice u cjeniku. Povećala se cijena 

goriva te cijena održavanja što direktno utječe na korištenje vozila, a rast cijena energenata indirektno utječe 

na povećanje troškova te je povećanje cijena nužno i opravdano. Zbog ovih razloga predlaže se povećanje 

cijene režijske satnice, korištenje vozila i korištenje strojeva za 10%. Napominje kako u teplom poratu postoji 

slobodna cijev koja bi se mogla iskoristiti za izgradnju elektrane koja bi napajala „Žrnovnicu“ koja čini 

polovicu iznosa računa za struju. Za petnaestak dana bi trebao imati cijelu analizu koja se odnosi na izgradnju 

elektrane te će izvijestiti Skupštinu što prije.  

Predsjednik Skupštine pozvao je članove na glasanje. Predmetna odluka jednoglasno je donesena od

strane članova Skupštine.

3. Razno

G. Rukavina napominje kako Društvo treba prilagoditi poslovanje Zakonu o vodnim uslugama prema kojem 

Društvo može imati samo jednog člana uprave. Prijedlog je, a usuglašen je sa g. Cvitkovićem, da kada jedna 

lokalna samouprava ima predsjednika Skupštine Društva, da druga lokalna samouprava ima člana uprave. To 

bi u trenutnoj situaciji značilo da će g. Uremović biti jedini član uprave Društva, pošto je sada g. Rukavina 

predsjednik Skupštine društva kao gradonačelnik Grada Crikvenice. 

Nalog Skupštine je da se za iduću sjednicu, koja se mora održati što prije, pripreme svi potrebni materijali 

kojima će se poslovanje Društva novelirati sa Zakonom o vodnim uslugama koji je trenutno na snazi. 

ZAVRŠENO U 12:56

                  ZAPISNIČAR

Karla Knežević, bacc. admin. publ.

                                                                                                                                               PREDSJEDNIK SKUPŠTINE

Damir Rukavina, mag. ing. el.
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Na temelju odredbi čl. 445. Zakona o trgovačkim društvima te čl. 12. Društvenog ugovora VIO Žrnovnica 

Crikvenica Vinodol d.o.o., Skupština Društva na svojoj 10. sjednici održanoj 24. svibnja 2022. godine pod 

točkom

1. Rebalans plana ulaganja naknade za razvoj 2022.-2024.

donosi

ODLUKU

I

Prihvaća se Rebalans plana ulaganja naknade za razvoj 2022.-2024.

II

Rebalans plana ulaganja naknade za razvoj 2022.-2024. sastavni je dio ove Odluke

                                                                                                                                               PREDSJEDNIK SKUPŠTINE

Damir Rukavina, mag. ing. el.
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Na temelju odredbi čl. 445. Zakona o trgovačkim društvima te čl. 12. Društvenog ugovora VIO Žrnovnica 

Crikvenica Vinodol d.o.o., Skupština Društva na svojoj 10. sjednici održanoj 24. svibnja 2022. godine pod 

točkom

2. Izmjena cjenika usluga

donosi

ODLUKU

I

Prihvaća se izmjena cjenika usluga koja se odnosi na cijene režijske satnice, korištenje vozila i korištenje 

strojeva

II

Cjenik usluga sa izmjenama sastavni je dio ove Odluke

                                                                                                                                               PREDSJEDNIK SKUPŠTINE

Damir Rukavina, mag. ing. el.


